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DECEMBER 2024 

Holiday Schedule for Private Citizen Drinking Water Sample Drop-off  
Plan ahead to ensure your water sample will get tested prior to the holiday.  
 
For this location the final drop off  
Dates and Times: FRIDAY, DECEMBER 20, 2024, and will resume regular dates/times on THURSDAY, JANUARY 2, 20025
Private citizen drinking water samples will not be accepted on the following days:   
 
December 24 to 26, 2024
December 31, 2024
January 1, 2025
 
Note: samples must be tested within 48 hours of collection in order to ensure sample integrity.  
 
If you have concerns about your water quality, contact your local public health unit.  https://www.phdapps.health.gov.on.ca/phulocator  
  
Thank you for your cooperation and have a pleasant holiday. 


DÉCEMBRE 2024 
Heures d’ouverture durant les Fêtes  
Dépôts d’échantillons d’eau potable  
(puits privés) 
 
Dates et horaires: VENDREDI, DÉCEMBRE 20, 2024, and et reprendra régulièrement dates et horaires JEUDI, JANVIER 2, 2025
Les échantillons d’eau potable du grand public ne seront pas acceptés les jours suivants : 
 
Du 24 au 26 décembre 2024 
31 décembre 2024 
1 janvier 2025 
 
À noter : Les échantillons d’eau doivent être livrés et analysés dans les 48 heures suivant leur prélèvement pour assurer leur intégrité.  
 
Si la qualité de l’eau vous préoccupe, veuillez communiquer avec votre bureau local de santé publique. 
https://www.phdapps.health.gov.on.ca/phulocator/fr/Default.aspx  

 
Nous vous remercions de votre collaboration et vous souhaitons de joyeuses fêtes. 
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